
嚟參加啦!

最新消息
優先參與活動
與專業人士交流
精美紀念品
無需會費
Latest News of City Gallery
Priority in Joining Events
Meet the Professionals

Receive a Welcome Gift
Free Membership

個人會員
Individual 
Membership



申請編號 (本館專用)
Enrollment No. 
(Official Use Only)個人會員申請表

Individual Membership 
Enrollment Form

會員資料 Personal Details
姓名 Name     (中文)         (ENG)

性別 Gender 出生日期 Date of Birth (月mm/年yyyy)

聯絡電話  Contact No. 電郵 Email

職業 Occupation                學生  Student 在職  Working   退休  Retired
其他 Others (請註明 Please specify) 

父母/ 監護人同意書 Declaration of Parental / Guardian’s Consent

本人               同意  *敝子女 / 申請人  參與上述活動，並已細閱有關詳情。
I,                         , hereby agree  *my child / the applicant  to attend the 
programme mentioned above and have already read the information about the programme.

如參加者年齡未滿12歲，必須由父母或監護人填寫此欄。
Parent / Guardian should fill in this part for participant under the age of 12.

*父母 / 監護人 簽署 日期
*Parent’s / Guardian’s Signature           Date

（* 請刪去不適用者 Please delete as appropriate）

我希望日後透過電郵接收本館的最新資訊。
I would like to receive the updated information of City Gallery via e-mail in  future.
     是 Yes 否 No

申請須知 Conditions for Enrollment 
1. 每人只限申請一次。

Only one application is accepted per individual.
2. 如有任何爭議，本館保留最終決定權。

In case of disputes, the decision of the City Gallery shall be final and binding.

(姓名)
(Name)

申請人 簽署 日期
Applicant’s Signature     Date

遞交表格 Submission Form 
電郵 Email :  enquiry@citygallery.gov.hk
傳真 Fax      :  (852) 3104 0129
郵寄 Mail    :  香港中環愛丁堡廣場3號展城館

City Gallery, 3 Edinburgh Place, Central, Hong Kong

個人資料(私隱)收集聲明 Personal Data (Privacy) Collection Statements:
1. 填寫於本申請表內的個人資料只供展城館處理申請之用。申請人提供的個人資料純熟自願性質；然而若沒有足夠資料，本館則無法處理該項申請。
2. 根據個人資料(私隱)條例第  18  條、第  22  條及附表  1    第  6  原則，申請人有權要求查閱或改正本申請表上的個人資料。如欲查閱或改正本申請表上的個人資料，請致電

(852) 3102 1242與展城館職員聯絡。
1. The personal data provided in this form will be used by the City Gallery for processing the application only .  The provision of personal data is voluntary; however, the 

Gallery may not be able to process the applcation if information is insufficient.
2. The applicant has the right to request access and correction of  personal data in this form in accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the 

Personal Data (Privacy) Ordinance.  Enquiries concerning the personal 
data collected by means of this form , should be addressed to Gallery staff 
at (852) 3102 1242.
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